
Milí přátelé,

obracím se k Vám s pozdravem a upozorněním na Lesnickou práci č.6/2020,kde je uveřejněn článek
s Ondřejem Pecháčkem,vedoucím odboru lesního hospodářství  a ochrany přírody LČR. Jde o 
mladého pracovníka, u něhož se objevily podle mého názoru nové, dosud nepublikované názory na
současnou kůrovcovou kslamitu.  Zatímco ministr zemdědělství Toman, generální ředitel LČR 
Vojáček,ministr Brabec opakují stále jen stížnosti na sucho,klimatické změny a zamlčují svoje 
hrubé chyby při dosavadním hospodařením s lesy,přírodou a krajinou,Ondřej Pecháček uvádí 
některé správné kroky, které by mohly vést k zlepšování stavu. Jsou to tyto Pecháčkovy myšlenky: 
úprava koncepce lesnických zakázek,60% kůrovcových těžeb bylo realizováno období mimo 
letovou aktivitu kůrovce,stavy zvěře je nutno redukovat a také kritický pohled  nesprávnou činnost 
Agentury ochrany přírody a krajiny, na nutnost znovu zajišťovat čistotu v lesích.Doporučoval bych 
navázat s panem Pecháčkem kontakt a vyjádřit mu podporu při uplatňování jeho některých 
správných myšlenek, zvláště té, která je uvedena v nadpisu jeho článku:Jakékoli úsilí, které zpomalí
kůrovcovou kalamitu má smysl.

S pozdravem Ivo Vicena. 


